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JUDETUL ARGE$
coNsrlru,L LocAL AL coMuNnt BEREVOE$TI

incheiat astdzi Ze.OlZOZdla sediul Consiliului Local Berevoegti, cu prilejul

gedinla incepe la ora 14!0, particip6 12 consilieri din 12 in funcfie. La
qedin{[ participl dl. primar Proca Florin Bogdan, dl; secretar Scarlat Ilie qi 2
invitati.

$edinla este legal constituitS, aceastb a:fost legat convocatd de primarul
comunei Berevoeqti prin ad resa n r. I 570/1 9.03.20N.

Preqedintele de qedinld este d[. consilier Herfea Irinel Mihail care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:

L.Prezentarea pi aprobarea procesului verbal de la qedin{a anterioarl.
Prezintl dI. secretar Scarlat llie.

2.Proiect de hotirfire privind aprobarea realizirii invesfiei Extindere
re(ea energie electrici zona AutobazI, comuna Berevoeqti' jude{ul Argeq.

3.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de ziqi este aprobat in unanimitate.
Avdnd in vedere H.C.L. Berevoeqti nr: 9 din 26.02.2021 privind numirea domnului
B[iagu Constantin pentru mandatul de consilier local qi primirea valid6rii
mandatului de cdtre judecdtoria Cappulfug, dl. secretar il invitd s[ depuni
jurlm0ntul la inceputul sedinlei pe care tl ,qi semneazd, fiind feticitat de cdtre

consilierii colegi.
Se trece la pct.l la care dl. secretar prezintd procesul verbal al qedintei care

s-a desftgurat in data de 26.02.2024.
Sunt aduse mai multe arnendamente de cltre dl. consilier Busuioc Gheorghe,

suslinut de cdtre dI. consilier Badea Vasile-Robert. Aceqtia suslin cd in ultimul
proces verbal nu s-au menlionat toate opiniile opozitiei legate de externahzarca
serviciului de ap6. De asemenea, s-a menlionat de cdtre aceqtia cd nu s-au detaliat
toate punctele de vedere ale invitalilor.
Dl. secretar a explicat cd procesul verbal al unei sedinte reprezintdo sintezd a ceea

ce se discuti intr-o qedinfd qi se consemneaz;d tot ceea ce este important. Dl.
secretar il roagd de asemenea pe preqedintele de gedinJ[ ca in viitor fiecare

consilier sd aib[ un'tirnp limitat de 3-5 minule in- care s[ iqi expund punctul de

vedere pentru a sintetiza cdt mai bine opiniile qi a nu se intinde disculiile qi pe alte

subiecte decdt cele menlionate pe ordine a de zi. Consilierii sunt de acord.



Nemafiind discufii, este supus la vot procesul verbal qi este aryobat cu 8 voturi
pentru ,si 4 ab(ineri (dl. Badea Vasile Robert, dl. Busuioc Gheorghe, dl. Pan[

2. Proiect de hotirffre' privind aprobare a reilizilrii inves{iei Extindere re(ea

energie electricl zona AutobazI, comuna Berevoeqtl, jude{ul Argeq.

Sunt prezentate: proiectul de hot6rAre, expunerea de mot]ve ? ir1marului 
comunei

Berevoe ti, raportul de specialitate qi cererea adresatd domnului primar de c6tre

subsemnatiiin cauzd. Prezintd dl. secretar Scarlat Ilie.
Dl. P[una:Vd prezintavintlfavorabil al comisie Kl.
Dl. Viceprimar; Pentru a veni eu preciz6ri, 1in sd men{ionez CE P."P a demara

metodologia de finantare urrneazd sI facem documentalia necesarS, s[ transmitem

planul de urbanism. Va dura o perioadS, va fi fEcut qi un studiu de fezabilitate,

trebuie s[ vedem qi cu ce sume trebuie sd cofinanl[m noi ca prim6rie.

D|. Badea: E un lucru foarte bun pentru comunitatea de acolo. E de ldudat c6 intr-o

lund de zile de la ultima qedin!6, s-au fEcut toate demersurile pentru acest proiect

de hotdrdre.
Nemaifiind disculii la acest punct, este suprrs la vot proiectul de hot[rdre Ei

cu unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl ILC.L. Berevoeqti nr. 11

din 26.03.2021.
3.Diverse . .
Dl. secretar: Vreau s[ vE aduc la curroqtinJ[ cd cei de la PNL au depus Ia Primirie
3 iniliative de proiecte de hot6rdri: Montarea de hidranli yPraterqSi in comun[,

Dotarea Ecolii Mihai Tican Rumano cu'videoproiectoare gi Amenajarea terenului

de sport de la qcoala Glmdeeqti, Aceste proiecte trebuiau dezbdtute inainte.

Dl. Primar a iniliat o intdlnire la disculii la care consilierii nu au putut ajunge din

varii motive. Pe l6ngA acest lucru, s-a ad6ugat qi faptul c[ bugetul local nu a apdrut

incd qi astfel proiectele nu au putut fi trecute pe ordinea de zi. Acum veli primi

lamuiiri mai 
-detaliate 

despre- aceastl 
:problemi de la dl primar qi domnul

viceprimar, discutdndu-le pe fiecare in parte.

Astfel, dl primar si dl viceprimar prezintdmai multe informalii insolite de poze cu

terenuri de sport diferit imprejmuite pentru a se discuta asupra 1or, dar qi informalii
privind hidranlii supraterani.
bt. p.i-ur: Din m-omentul in care s-a fEcut expunerea de motive gi p6nd la aceasta

dat[, noi nu avem sumele care vin de la bugetul nafional qi de la finanfe. Deci in

momentul in care aprob6m in Consiliul Local un proiect de hotlrdre ca obiectiv de

investilii, trebuie si aprobdm gi'indicatorii tehnico-economici pe care noi nu ii
avem inc[. Un alt aspect important de menlionat este cd putem include
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